
ZÁPISNICA 

zo zasadania mestského výboru č. 3  

konaného dňa 17. septembra 2024  
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Participatívny rozpočet na rok 2024 v sume 6 800, 00€ 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

K bodu 1: 

Otvorenie mestského výboru a rokovanie s obyvateľmi vnútrobloku na Sotinskej ulici č. 1345 

viedla predsedníčka mestského výboru č. 3, Ing. Jarmila Barcaj Drinková, ospravedlnila p. Ing. 

Výletovú, Lenku Ličkvá a Petra Husára z dôvodu PN a odovzdala slovo p. zástupcovi. 
 

K bodu 2:  

Na diskusii s občanmi sme na celom stretnutí s obyvateľmi vnútrobloku riešili rekonštrukciu 

a revitalizáciu z participatívneho rozpočtu na rok 2024 v sume 6 800,00€. No po zvážení sme sa 

s členmi výboru  a obyvateľmi vnútrobloku dohodli, že na úpravu vnútrobloku sa použije aj 

participatívny rozpočet, ktorý bude pridelený obvodu č. 3 v roku 2025. 

 
Mestský výbor č. 3 jednomyseľne 

- a)   schvaľuje 

aby sa finančné prostriedky z participatívneho rozpočtu pre mestský výbor č. 3 v roku 2024 použili 

na obnovu detského ihriska vo vnútrobloku Sotinská 1345 (zmenšenie betónovej plochy, ponechať 

obvodový betónový chodník, pridať zeleň, herné prvky) v sume 6 800,00€. 

 
Pán Lackovič si vzal slovo a spolu s Jarmilou Barcaj Drinkovou diskutovali s občanmi 

o alternatívach obnovy vnútrobloku. Padlo mnoho nápadov no po vyjadrení názorov a postojov sme 

sa dohodli na nasledovnom: 

- zmenšenie betónovej plochy na 

polovicu, odstránenie každej zbytočnej betónovej plochy s tým, že by sa zazelenala. 

Pridanie stromov, herné prvky (bránka, bránka, kôš) s oplotením.  Prítomná bola aj pani 

architektka, ktorá predstavila projekt. 

- pri diskusii obyvatelia odmietli 

pridanie lavičiek z dôvodu neprispôsobivých občanov, ktorí po návšteve obchodného centra 

Tesco navštívia tento vnútroblok a robia tu neporiadok a hluk.  

- návrh obyvateľov, aby sa posilnila 

policajná hliadka v tomto spomínanom vnútrobloku z dôvodu neustálych nočných 

nežiaducich návštev 

 

 
K bodu 3: 

- návrh obyvateľov, aby sa posilnila policajná hliadka v tomto spomínanom vnútrobloku z 

dôvodu neustálych nočných nežiadúcich návštev, aby vnútrobloky obchádzala mestská 

polícia pešo.  

- Na ceste od pizzerii Morgen bola tabuľa s označením obytnej zóny. Spomínaná tabuľa už 

tam nie je. Pán Lackovič prisľúbil overenie, či značka bola odstránená a z akého dôvodu.  



Požiadavka obyvateľov o pridanie novej značky napr. Obmedzenie rýchlosti 30km/hod., 

pretože tu vodiči nedodržiavajú povolenú rýchlosť. Ďalšou možnosťou ako zvýšiť 

bezpečnosť, je pridanie spomaľovačov.  

- Pani Ing. Jarmila Barcaj Drinková spomenula aj príjazd hasičskej techniky je možný len 

z vonkajšej strany vnútrobloku od cesty ale ak z vnútrobloku, tak by sa museli zrušiť dve 

parkovacie miesta a keď sa bude riešiť vnútroblok a zeleň treba spolupracovať 

s p. Gavorovou, ktorá bola na obhliadke vnútrobloku s hasičkou technikou.   

 

K bodu č. 4: 

Pani predsedníčka poďakovala všetkým prítomným za účasť a návrhy a rokovanie spolu s diskusiou 

s občanmi ukončila.  
 

Senica, 17. 09.2024 

Zapísal: Mgr. Kristína Chudá 

 

 

                                                                                        Ing. Jarmila  Barcaj  Drinková   

                                                                                       predsedníčka mestského výboru č. 3 
 

 


